
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
Een nieuwe straat in Baarland ! 

 

Een flink aantal Baarlanders heeft 

meegedacht over een naam van de nog aan 

te leggen ontsluitingsweg.Verreweg de 

meeste inzendingen noemden de 

‘’Appelstraat’’of ‘’Appeldreef’’, dit natuurlijk 

omdat op de voormalige slothoeve de schuur 

van de famillie Appel heeft gestaan. 

 
(de ontluitingsweg is met paars aangeven) 

De dorpsraad heeft,uiteraard na overleg met 

de famillie Appel,de naam ‘’Appeldreef’’ 

ingezonden naar de gemeente. Leuk dat de 

gemeente ons voorstel geaccepteerd heeft, 

jammer dat we dit in de krant moesten lezen! 

 

Groenstructuurplan en Slotstraat 

 

Op een wat vreemde en rommelige manier is 

in 2018 het Groenstructuurplan (GSP) 

Baarland ontstaan. Ideeën over het groen in 

en om het dorp voor de komende 20 jaar met 

daar aan gekoppeld een bijbehorend budget. 

 

De dorpsraad had zo haar bedenkingen bij dit 

GSP en heeft een flink aantal Baarlanders 

om hun mening gevraagd.                 

Gebleken is dat er vooral behoefte is aan een  
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wandelpad in het dorp. Veelal wordt er nu, 

met of zonder hond, gelopen buiten het dorp. 

Echt veilig voelt men zich niet op de weg en 

dus zou een alternatief welkom zijn. Een 

‘’rondje Slothoeve’’ kwam als mogelijke 

oplossing uit de bus. 

 
Bijkomend voordeel is dat de kosten voor 

bovenstaand idee aanzienlijk lager zijn dan 

in het oorspronkelijke GSP waren 

opgenomen. 

Met dit in het achterhoofd vond de dorpsraad 

het billijk de gemeente te vragen om aanpak 

van de Slotstraat. Al ruim 4 jaar liggen hier de 

plannen voor klaar en het zou fijn zijn als de 

diverse problemen aldaar zouden worden 

aangepakt.  

Met betrekking tot het nieuwe GSP is de 

gemeente zeker niet afwijzend en er wordt in 

het 2e kwartaal meer duidelijk. 

Uitwisseling van gemeentelijke budgetten is 

niet makkelijk en/of gebruikelijk. Aanpak van 

de Slotstraat is nu wel door de dorpsraad op 

de agenda gezet.  

 
 

 



 
Lid worden ? stuur even een appje naar 06-

28897842 

 

 
Dorpsraad in nieuwe vorm ? 
 
Op 29 maart vindt de jaarvergadering van de 
dorpsraad plaats. Helaas hebben Sanne 
Heins en  Karin Segers besloten om geen 
deel meer uit te maken van de dorpsraad. 
Vaak zijn drukke levens, werk en kinderen,  
de reden dat het steeds moeilijker is 
geworden om leden voor verenigingen en dus 
ook voor de dorpsraad te vinden. 
Het is geen onwil want  belangstelling en 
interesse is er, alleen de tijd ontbreekt. Een 
tijdsverschijnsel. 
Als we daar rekening mee houden en kijken 
naar de toekomst van de dorpsraad, zou er 
voor een andere vorm gekozen kunnen 
worden. 
  
Samenstellen van een Baarlandforum.  
Ten tijde van de discussie m.b.t. het 
Groenstructuurplan is gebleken dat er best 
Baarlanders te vinden zijn die willen 
meedenken en e.a. kritisch willen bekijken. 
De Baarlanders die bij de bovengenoemde 
discussie betrokken waren ( 15 stuks) vonden 
deelname nuttig en interessant en hebben 
aangegeven ook in de toekomst best 
benaderd te willen worden als het gaat om 
meedenken over Baarland. 
Graag zouden wij dan zien dat het aantal 
mensen in het forum nog wat wordt uitgebreid 
naar bv. 20 personen. 
  
Het voordeel van bovengenoemd forum is dat 
er ook Baarlanders van jongere leeftijd in 
zitten.  
Een groep die in de dorpsraad al erg lang 
ondervertegenwoordigd is. 
Al met al denken we dat een Baarlandforum 
er voor zorgt dat door de dorpsraad genomen 
besluiten breder gedragen zijn dan bij een 
traditionele samenstelling van de dorpsraad 
met 5-7 personen. 
  
Hoe vaak het forum geraadpleegd wordt is 
natuurlijk niet op voorhand te zeggen. Er zijn 

tijden dat er weinig gebeurd in de Borselse 
politiek als het gaat om zaken die Baarland 
aangaan. Soms zijn de antwoorden voor de 
hand liggend, soms vereist het denkwerk. 
Geheel in de tijdsgeest is het voor de 
forumleden mogelijk om hun mening of 
advies te geven of kritiek te uiten  via  
een app of email, thuis op de bank.  
 
De nieuwe samenstelling van de dorpsraad is 
als volgt ; Jan de Witte, Jos Bosman 
(penningmeester) , Ria van Laeré ( secretaris), Ed 
Verdam( voorzitter). De bestuursleden zullen 
nog maximaal 1 jaar aanblijven en daarna 
hun functie neerleggen. 
 
De Beer is los 
 
De duurzaamheidscommissie ‘’De Beer is 
Los’’ bestaat nu bijna 10 jaar en heeft in al 
die jaren veel kleine en ook wat grotere 
projecten gerealiseerd. Na al die tijd is er nog 
€ 7.000,00 in kas. 

 
Wie heeft er een ‘’groen’’ 
en duurzaam idee voor 
Baarland ? Hoe kunnen 
we dit bedrag nuttig 
besteden zodat Baarland 
weer wat ‘’groener’’ 
wordt? 
Stuur uw idee naar : 
johanhoogvliet@gmail.com 
 

 
Jeugdsoos  
 
Ook de Jeugdsoos heeft weer een aantal 
leuke dingen in de planning: 
10 mrt. Tafeltennis en tafelvoetbalcompetitie 
14 apr. Karten 
19 mei. Zomerspektakel 
23 t/m 25 juni Sooskamp 
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Oranjevereniging 
 
Beste dorpsgenoten, 
Wij van de oranjevereniging Baarland zijn 
weer druk bezig met het voorbereiden voor 
koningsdag 2023. Net zoals afgelopen jaar, 
slaan we de handen ineen met het 
Berenfeestcomite. Zij hebben zich dit jaar 
officieel als lid aangesloten bij het 
Oranjebestuur. Daarnaast zijn er nog een 
aantal wijzigingen geweest in ons bestuur, 
dus deze zetten wij hieronder even op een 
rijtje: 
Voorzitter: Wessel 
Penningmeester: Niels 
Secretaris: Imelda 
Leden: John, Gerard, Nelleke, Bianca, 
Merien, Willian en Yvonne 

 
Komt allen weer gezellig naar onze 
koningsdag op Baarland, donderdag 27 april 
2023. 
Jullie zullen het boekje in maart weer in jullie 
bus zien verschijnen 
 
Nieuws uit het dorpshuis 
 
Elke vrijdagmiddag ( behalve de 1e vrijdag 
van de maand) is er vanaf 17.00 is er een 
gezellige vrijmibo !  
 
Op 24 maart is er vanaf 18.00 weer een‘’Eten 
Wat de Pot Schaft’’. Aanluitend is er een 
leuke voorjaars bingo van de 
dorpsvereniging. De uitnodiging volgt. 
 

 

 
Op 19 april is een “Eten Wat de Pot Schaft” 
waarbij het menu nog een verrassing is ! 
 
Op 13 mei de Dinnershow met als thema  
‘’Moederdag’’. 
De ‘’Fresia’s’’ komen de avond vullen met de 
hun voorstelling ; De huishoudbeurs ! 
Het wordt weer lachen,gieren,brullen onder 
het genot van een heerlijk huisgemaakt diner. 
Tip ; een leuk kadootje om voor moederdag 
te geven ! 
Alle moeders krijgen een verrassing die 
avond. 
De uitnodiging volgt nog. Vol=Vol. 
 
Op 25 mei en 23 juni is er weer ‘’Eten Wat 
de Pot Schaft. 
 
Begin april komt er weer een biljarttafel in het 
dorpshuis ! De koersbalvereniging zet weer 
een biljartclub op. 
Heeft u interesse kom dan even langs in het 
dorpshuis voor meer info of om u zelf op te 
geven. 
 

 
 
 
 
Vanaf april zijn er weer andere openingstijden 
van het dorpshuis. Alle activiteiten en 
aanvangstijden staan op de website: 
www.dorpshuisbaarland.nl 
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